
                              Vysoká škola technická a ekonomická                  
                                  v Českých Budějovicích 

                                     Okružní 10, 370 01 České Budějovice 
 
 
 
Zápis z 11. zasedání  
Akademického senátu VŠTE ze dne 7. listopadu 2008 
 
 
Přítomni:    
Ing. Petra Bednářová, Ph.D., RNDr. Vladimír Kostka,  Mgr. Věra Kurcová,  RNDr. Jana  Krejsová, 
Ing. Zdeněk Raab, Ing. Ludmila Opekarová, Ph.D., Mgr. Jitka Ryndová, Lenka Dvořáková, Eva Pši-
kalová, Vojtěch Stehel, Michal Štěrba 
 
Nepřítomni:   
 
Hosté:   
Ing. Bc. Miroslav Krejča, CSc a veřejnost 
 
Zasedání Akademického senátu se zúčastnilo  11 členů. Akademický senát VŠTE byl usnášeníschop-
ný. Zasedání Akademického senátu VŠTE řídila Ing. Petra Bednářová, Ph.D., zapsala Lenka Dvořá-
ková. 
 
Program: 

1) Na začátku jednání byl vložen bod: „Návrh na odvolání rektora VŠTE v Českých Budějo-
vicích“ 

2) Výroční zpráva AS VŠTE za rok 2007 
3) Zástupce studentů z VŠTE do Rady VŠ pro období 2009/2011 
4) Manuál k bakalářským pracím 
5) Různé 

 
ad. bod 1) Návrh na odvolání rektora VŠTE v Českých Budějovicích 
 

1. Na počátku jednání akademického senátu dne 7. listopadu 2008 byl projednán návrh 
na zařazení mimořádného bodu na jednání, a to odvolání dosavadního rektora VŠTE   
Ing. Bc. Miroslava Krejči, CSc. 

2. V návaznosti proběhlo hlasování. Nadpoloviční většina všech členů senátu odhlasova-
la zařazení mimořádného bodu do programu jednání akademického senátu. 

3. Následně byl Ing. Bc. Miroslav Krejča, CSc. vyzván předsedkyní akademického sená-
tu Ing. Petrou Bednářovou, Ph.D. k odstoupení z funkce. 

4. Ing. Bc. Miroslav Krejča, CSc. odmítl ze své funkce odstoupit. 
5. Dále byl odhlasován průběh dalšího jednání, přičemž byl vymezen prostor k tomu, aby 

reagoval na důvody citované v návrhu na své odvolání, tj.: 
a. nekompetentní vnitřní řízení školy, 
b. chybné finanční řízení VŠTE, 
c. chybně nastavené informační toky, 
d. chybná vnější prezentace školy,  
e. chybná koncepce školy v oblasti rozvoje, 
f. nekoncepční řízení lidských zdrojů. 

6. Ing. Bc. Miroslav Krejča, CSc. se ujal slova a vyjádřil se ke všem bodům návrhu na 
své odvolání. 

7. Dále byli vyzváni členové akademického senátu, aby reagovali na vystoupení Ing. Bc. 
Miroslava Krejči, CSc. 



Tímto byl naplněn požadavek ustanovení článku 9 Volebního a jednacího řádu Aka-
demického senátu Vysoké školy technické a ekonomické v Českých Budějovicích, 
který vyžaduje, aby odvolávanému rektorovi byla poskytnuta možnost se před senátem 
hájit.  

8. Členové akademického senátu zvolili mandátovou a volební komisi (tj. slečnu Evu 
Pšikalovou, Mgr. Věru Kurcovou, RNDr. Janu Krejsovou). 

9. Proběhlo tajné hlasování. 
10. Předsedkyně přečetla protokol z tajného hlasování s následujícím výsledkem: 

a. přítomno členů senátu 11 (tj. 100 %), 
b. do volební urny bylo vloženo 11 hlasovacích lístků, 
c. platných hlasovacích lístků bylo 10, z toho: 

i. pro odvolání Ing. Bc. Miroslava Krejči, CSc. z funkce rektora 
8 platných hlasů, 

ii.  proti odvolání Ing. Bc. Miroslava Krejči, CSc. z funkce rektora 
1 platný hlas, 

iii.  zdrželo se hlasování 1 platný hlas. 
Následně bylo konstatováno, že hlasování proběhlo v souladu s ustanovením Volební-
ho a jednacího řádu Akademického senátu Vysoké školy technické a ekonomické 
v Českých Budějovicích. 
Návrh na odvolání Ing. Bc. Miroslava Krejči, CSc. z funkce rektora byl akademickým 
senátem přijat. 

 
V průběhu zasedání AS v 16:12 odešla Mgr. Jitka Ryndová.  
 
ad. bod 2) Výroční zpráva AS VŠTE za rok 2007 
 
Akademický senát všemi přítomnými schválil návrh výroční zprávy na základě podkladu, 
který byl zaslán členům AS předem. 
 
ad. bod 3) Zástupce studentů z VŠTE do Rady VŠ pro období 2009/2011 
 
Do SKRVŠ byli navrženi tito studenti: Vojtěch Stehel, Eva Pšikalová. Akademický senát bere návrh 
na vědomí. 
 
ad. bod 4) Manuál k bakalářským pracím 
 
Vojtěch Stehel informoval AS o problémech při vytváření projektů k bakalářským pracím. 
K diskusi o tomto bodu senát dovolil vyjádření veřejnosti. A to: 
 
Ing. Miroslav Máče, CSc., Ph.D. – je neopodstatněné, aby vedoucí bakalářských prací byli pouze oso-
by s titulem Ph.D. a výše. 
 
Ing. Marek Vochozka, MBA, Ph.D. – podal informace z porady vedoucích kateder o chystaných změ-
nách. 
 
Senát se usnesl, že by se těmto problémům mělo do budoucna předejít a učinit taková opatření, která 
by tomu pomohla. Studentská komora shromáždí veškeré připomínky, které budou následně předlože-
ny a projednány. 
 



ad. bod 5) Různé 
Bez připomínek 
 
Termín příštího zasedání:  
 
Pátek 14. listopadu 2008, místo bude určeno dodatečně společně s pozvánkou. 
 

 
 
 
 
Ověřil(a): Ing. Petra Bednářová, Ph.D. …………………… 

    
Eva Pšikalová   …………………… 

 
 
Zapsala: Lenka Dvořáková   V Českých Budějovicích dne 7. listopadu 2008  


